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Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
 Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Η αποκατάσταση της γέφυρας στην Αμπελιά Φαρσάλων
καθυστερεί»

Κύριοι Υπουργοί,

Όπως έχουμε ενημερωθεί, στα μέσα Ιουλίου είχε εκδοθεί ενημερωτικό Δελτίο Τύπου της
Περιφέρειας Θεσσαλίας, βάσει του οποίου αναμενόταν τον Δεκαπενταύγουστο η
παράδοση στην κυκλοφορία της προσωρινής γέφυρας Αμπελιάς Φαρσάλων. Στο εν
λόγω αυτολεξεί σημειώνεται ότι θα προχωρούσε η Περιφέρεια Θεσσαλίας «στην
κατασκευή προσωρινής γέφυρας με τη χρήση τσιμεντοσωλήνων στην Αμπελιά
Φαρσάλων, στον ποταμό Ενιπέα, με σκοπό να γίνεται απρόσκοπτα και με ασφάλεια η
κυκλοφορία των διερχομένων στην Π. Ε. Ο. Φαρσάλων - Βόλου». Προσέτι δε ότι «η νέα
γέφυρα βρίσκεται στο στάδιο της μελέτης και αναμένεται να επισκευαστεί από το
Υπουργείο Υποδομών». https://www.thessaly.gov.gr/enimerosi/deltiotypou/46462 Η
γέφυρα της Αμπελιάς καταστράφηκε προ ενός έτους από την ορμητικότητα των νερών
του Ενιπέα κατά τη διάρκεια της κακοκαιρίας «Daniel».  Έκτοτε,  οι πολίτες για να
μεταβούν από το ένα σημείο της γέφυρας στο άλλο έπρεπε να διανύουν αρκετά
περισσότερα χιλιόμετρα, μέσω παρακαμπτήριας οδού που διερχόταν από τα χωριά της
Δημοτικής Ενότητας Πολυδάμαντα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε τους λόγους καθυστέρησης, εξαιτίας των οποίων
δεν παραδόθηκε εισέτι στην κυκλοφορία η προσωρινή γέφυρα στην Αμπελιά
Φαρσάλων;

2. Σε ποιες ενέργειες έως τώρα έχει προβεί το Υπουργείο Μεταφορών και Υποδομών,
προκειμένου να επισπεύσει τη διαδικασία επισκευής της αναφερόμενης γέφυρας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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